
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 9. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 521
Vil ministeren, under henvisning til besvarelse af spørgsmål S 1846, oplyse, hvor mange 
af de 430 mio. kr., som ifølge ministeren er afsat i finanslovsudspillet til at sikre bedre 
balance mellem land og by, herunder til udrulning af bredbånd i de danske landområder, 
vil gå til bedre bredbånd? Vil ministeren samtidig oplyse, hvordan pengene konkret vil 
blive udmøntet til dette formål, og hvorfor man ikke blot har holdt fast i den kendte model 
med bredbåndspuljen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Dennis Flydtkjær 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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